
 
                                             P R O T O K O L  nr  VI/2011 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie , która odbyła się w dniu 28 lutego 2011r. 
 
Miejsce obrad:   sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad :   12.00 
 
W obradach VI sesji uczestniczy (zgodnie z załączoną listą) 15 radnych; 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki. 
 
Pan Chlubicki  stwierdził, że w  sesji uczestniczy 15 radnych – w związku z czym  
obrady są prawomocne. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował zmiany do przesłanego wcześniej porządku 
obrad: 
 
- wprowadzenie w punkcie 9 porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia do realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki: Priorytet IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, 
Działanie: 9.5. Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich  
Tytuł projektu: „Kierunek koncentracja i dobre oceny”. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła wniosek pana Chlubickiego. 
 
Pan Jarosław Bonus : 
 
- wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10 projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo”. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła wniosek pana Bonusa. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
3)Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej; 
4)Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady; 
5)Interpelacje i zapytania radnych; 
6)Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
7)Zapytania radnych i sołtysów kierowane do radnych Powiatu Olsztyńskiego; 
8)Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości 
Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie nieruchomości; 
9)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki: 

 



Priorytet:IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, 
Działanie: 9.5. Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich 
Tytuł projektu: „Kierunek koncentracja i dobre oceny”; 
10)Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w 
Gminie Barczewo”. 
11)Projekt uchwały w sprawie zmiany Funduszu Założycielskiego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pod nazwą „Miejska Przychodnia Zdrowia” 
w Barczewie; 
12)Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Miejskiej Przychodni Zdrowia w 
Barczewie; 
13)Odpowiedzi: 
14)Informacja Centrum Kultury i Promocji Gminy Barczewo o zaplanowanych na 
2011 rok imprezach; 
15)Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie na temat 
rodzaju i wysokości świadczeń wypłacanych przez Ośrodek w 2010r; 
16)Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej; 
17)Projekt uchwały w sprawie warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków  Zespołu Interdyscyplinarnego w Barczewie; 
18)Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011r; 
19)Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładów pieniężnych 
do Zakładu Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o w Olsztynie: 
20)Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Olsztyńskiemu z siedzibą w Olsztynie; 
21)Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011r; 
22)Sprawy różne i wolne wnioski; 
23)Zakończenie obrad VI/2011  sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 
 
Rada Miejska  zaakceptowała porządek obrad po zmianach. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady przyjęty został przez Radę jednogłośnie. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa: 
 
- odbyłem spotkanie z panią Krystyną Jurczyk z MAZUR-TOM-u. Pani Prezes i 
Przedsiębiorstwo otrzymało I nagrodę w konkursie: „Pracodawca, Organizator 
Pracy Bezpiecznej”; 
- odbyło się podsumowanie kontroli NIK na sprawach związanych z wypłatą 
stypendiów dla uczniów oraz dożywiania. Kontrola wypadła pozytywnie; 
- podpisaliśmy umowę na obsługę geodezyjną Gminy; 
- obsługą oświetlenia zajmie się firma ze Swiątek; 
- odbyły się dwa spotkania z Radą Rodziców z Lęgajn i z Barczewa w sprawie 

 



dofinansowania  dojazdów dzieci szkolnych na basen. Sprawa jest załatwiona 
pozytywnie. Dzieci już są dowożone; 
- rozstrzygnięto przetarg na wykonanie projektów na ORLIKI w Lęgajnach i 
w barczewskim gimnazjum; 
- wyraziłem zgodę na służbowe przeniesienie pana Grzegorza Wieczorka na 
dyrektora Wydziału Budownictwa w Starostwie Powiatowym w Olsztynie; 
W Urzędzie Miejskim obowiązki dyrektora pełni  pan Robert Chyczewski; 
- wręczyłem akty powołania dla zastępcy burmistrza pana Dariusza Jasińskiego 
i dla pełniącego obowiązki kierownika BIOS pana Roberta Chyczewskiego; 
- odbyło się posiedzenie naszej Rady Gospodarczej; 
- chciałem poinformować, że ZUK zakupił zamiatarkę, która z pewnością wystarczy 
na potrzeby Barczewa; 
- w całości ruszyła działalność Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie po 
przeprowadzonej w całości ze środków samorządowych przebudowie; 
- zabraliśmy się za temat odwodnienia miejscowości Lęgajny; 
- na początku miesiąca marca pan Polakowski, który buduje  budynek mieszkalny 
na ul. Miłej poinformuje nas w jakiej cenie i jakim standardzie będą te mieszkania; 
- byłem na spotkaniu  sprawozdawczym OSP Barczewo. Z całą odpowiedzialnością 
muszę powiedzieć, że nasza OSP jest wyposażona profesjonalnie; 
- byłem na spotkaniu z Zarządem Województwa w sprawie absorpcji środków na 
najbliższe lata. Teraz środków należy szukać w innych obszarach, np.: obszary 
transgraniczne. Jutro jestem umówiony w tej sprawie z panem Sierzputowskim; 
- 18 lutego odbył się konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej w Bartołtach 
Wielkich. Na dyrektora tej placówki wybrana została pani Małgorzata Jasiukiewicz. 
-  21 lutego 2011r odbyło się w Urzędzie pierwsze spotkanie z nowo wybranymi 
sołtysami naszej Gminy; 
- wystąpiliśmy z panią skarbnik do WFOS o umorzenie 40 tysięcy zł pożyczki w 
związku z tym, że pospłacaliśmy długi. Otrzymaliśmy informację, że jeśli te 
pieniądze będą przeznaczone (a będą) na budowę wodociągu w Skajbotach to 
zostanie to pozytywnie załatwione (umorzone). 
- wystąpiliśmy o środki na dofinansowanie badań w kościele ewangelickim. 
 
Do punktu 5. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał interpelacje pani Bronki w sprawie: 
1)odnowienia zabytkowych kamieniczek; 
2)przebudowy ulicy Granicznej w Barczewie; 
 
Pani Alina Jakończuk: 
- co z plażą w Zalesiu, czy i kiedy będzie ogłoszony przetarg na jej dzierżawę? 
 
Pan Edward Maciejewski: 
- drogi gruntowe są w bardzo złym stanie. Bardzo proszę o przygotowanie już 
materiałów na ich łatanie. Bardzo ważną sprawą jest odwodnienie tych dróg. 
Najbardziej interesują mnie drogi w Nikielkowie, Wójtowie, Kaplitynach i 
Bogdanach. 
 
Pani Halina Bronka: 

 



- składam pismo do pana burmistrza od mieszkańców ul.Warmińskiej, Zielonej i 
Północnej o utworzenie przystanku dla busików na końcu (góra) ulicy Warmińskiej. 
Proszę o utworzenie bezpiecznej zatoki przystankowej; 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
 
- wnioskuję o wyremontowanie wszystkich kapliczek; 
 
Pan Ryszard Kulesza: 
- czy realizowane są ubiegłoroczne ustalenia dotyczące zakwalifikowanych do 
remontu dróg ? 
 
Pani Urszula Mosakowska: 
- remontami  dróg i kapliczek należy zająć się w całej gminie; 
 
Do punktu 6. 
 
Sołtys Bogdan – pan Michał Tymiński: 
- droga Kaplityny-Bogdany – na to potrzebne są środki i odpowiednie decyzje; 
 
Sołtys Wrócikowa – pani Jabłecka: 
- czy jest możliwy odbiór dzieci ze starego Wrócikowa do Gimnazjum? 
- czy zostanie obniżona cena za bilet (busik) z Wrócikowa do Barczewa. W chwili 
obecnej bilet taki kosztuje 3,30 zł. 
 
Pan Jan Suliński: 
 
- w imieniu sołtysa Ramsowa chciałbym się zapytać z jakiego powodu wyhamowała 
się budowa boiska w Ramsowie; 
 
Sołtys Lęgajn – pan Waldemar Chodubski: 
- w Lęgajnach za szkołą wybudowano plac integracyjny ale nie usunięto kasztana 
który jest w 3/4 spróchniały. Jest to bardzo niebezpieczne. 
Wzdłuż całej ulicy Lipowej rosną samosiejki, które należy usunąć. 
 
Sołtys  Leszna pan Human: 
- od ubiegłego roku nie są wywiezione śmieci (m.innymi liście); 
 
Sołtys Ramsowa pan Dzikowski: 
- podobnie jest w Ramsowie, czy my to mamy zrobić we własnym zakresie; 
 
Sołtys Tumian pani Storoniańska: 
- czy Gmina będzie coś robiła w sprawie utworzenia parkingu na Starym Mieście; 
 
Sołtys Radost pani Buras: 
- dziś złożyłam pismo w sprawie uregulowania cieku wodnego przepływającego 
przez Radosty. Jesteśmy od lat zalewani, podtapiani. My, mieszkańcy, możemy to 
oczyścić z krzewów. Prosimy Gminę o pomoc; 

 



Do punktu 7. 
 
Pan Jan Połowianiuk: 
- czy w budżecie powiatu na 2011 rok znalazło się coś dla Barczewa; 
 
Pan Jan Suliński: 
- na naszych terenach funkcjonują Spółki Wodne więc to nie my powinniśmy się 
borykać z problemem zalewania; 
 
Pan Edward Maciejewski: 
- w ubiegłym roku była modernizowana droga przez Nikielkowo. Niestety chodniki 
zapadają się w wielu miejscach, krawężniki się łuszczą. Droga zrobiona jest 
niechlujnie. Znaki się przechylają. Sproszę o spowodowanie tego aby te usterki 
zostały usunięte. 
 
Pan Ryszard Kulesza: 
- na drodze powiatowej od krzyżówki w Jedzbarku do Klucznika jest bardzo dużo 
dziur, zginął również słupek od znaku drogowego. Drogę tę psują ogromne 
wywrotki  ze żwirem; 
 
Pan Chodubski: 
- jak oddawano nową nawierzchnię drogi w Lęgajnach to zamontowano w niej 
kratki ściekowe. Zapomniano jednak podłączyć ich do instalacji- nie ma więc tak 
naprawdę odwodnienia. 
 
Pan Wiesław Pietrzak: 
- w Tęgutach jest bardzo poważny problem z bezpieczeństwem dzieci 
wysiadających z autobusu. Należy pobudować wysepki dla bezpieczeństwa 
wysiadających. Kto to ma zrobić? 
 
Pan Andrzej Dzikowski: 
- droga z Ramsowa do „16” jest uszkodzona, zniszczona przez ciężarówki. Jest 
potrzebny remont tej drogi; 
 
Pan Czesław Kopczyński: 
- na drodze powiatowej z Kronowa do Lamkowa ciek wodny wypływa na ulicę. 
Należy to zlokalizować i zrobić; 
 
Pan Jerzy Bujnowski – radny powiatowy: 
 
- dla Barczewa na 2011r jest przewidziane: 
 
1)przebudowa drogi Wrócikowo-Olsztyńska-Targowa – kwota na ten rok 4,5 mln zł; 
2)modernizacja budynku byłego Szpitala Zakaźnego – kwota ok.3,440 mln zł 
3)dofinansowanie Festiwalu im. Feliksa Nowowiejskiego; 
4)wyścig Tour de Warmia; 
5)naprawy dróg: środków  finansowych na bieżące naprawy dróg nie ma dużo, ale 
jest to początek roku i budżet się zmienia. Dróg powiatowych jest ok. 1 tysiąca 

 



kilometrów. Dużo  środków  pochłonie akcja zimowa. Otrzymaliśmy harmonogram 
naprawy dróg. 
 
Pani Mirosława Jasińska: 
1)przebudowywany będzie odcinek drogi Silice-Barczewo; 
2)przez teren Gminy Barczewo przebiega 265 km powiatowych. Obwód barczewski 
nadaje się do reorganizacji. Od 4 lat nie były prowadzone wycinki poboczy. 
Poprosiłam panią dyrektor aby kierownik obwodu 2(Barczewo) uzupełnił  
harmonogram wycinki poboczy.Do  15 marca nastąpi przegląd dróg powiatowych. 
 
Do punktu 8. 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Wiesława Chwaluk. 
 
Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnej pozytywna. 
 
Pan Edward Maciejewski – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła wniosek pana Maciejewskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                             U C H W A L E  nr  VI(27)2011 
w sprawie  nieodpłatnego przejęcia  od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 
Terenowy w Olsztynie  nieruchomości. 
 
Do punktu 9. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOiZ w Barczewie. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
 Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                               U C H W A L E   nr  VI(28)2011 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki Priorytet IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach 
Działanie: 9,5 Oddolne  inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich  
Tytuł projektu:”Kierunek koncentracja i dobre oceny”. 
 
Do punktu 10. 
 
Pan Jarosław Bonus przedstawił wyjaśnienia. 
 
Pan Jan Suliński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały 
 
Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pana Sulińskiego. 

 



 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                         U C H W A L E  nr  VI(29)2011 
w sprawie  przyjęcia regulaminu  konkursu  „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo”. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła  pani Wiesława Chwaluk. 
 
Pan Tadeusz Plawgo – dyrektor Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie: 
- druga część funduszu MPZ  680 tysięcy zł jest  wypracowana przez przychodnię; 
 
Pani Wiesława Chwaluk – zgodnie ze Statutem  fundusz założycielski określa Rada 
Miejska; 
 
Pani Dorota Kondratowicz – to jest fundusz założycielski; 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                           U C H W A L E   nr  VI(30)2011 
w sprawie zmiany Funduszu Założycielskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej pod nazwą „Miejska Przychodnia Zdrowia” w Barczewie. 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia przedstawił pan Lech Nitkowski i zaproponował  następujących 
kandydatów do Rady: 
 
1)Pani Alina Jakończuk 
2)Pan Ryszard Kulesza 
3)Pan Tomasz Michałowski 
4)Pan Andrzej Moszczyński 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Radzie Społecznej MPZ. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                            U C H W A L E  nr  VI(31)2011 
w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie. 
 

 



Do punktu 13. 
 
Odpowiedzi udziela pan Lech Nitkowski: 
 
- przystanek na ulicy Warmińskiej – powołamy Komisję, która zbada możliwości 
pobudowania w tym miejscu przystanku; 
 
- dla pani Bronki udzielę odpowiedzi na piśmie; 
 
- plaża w Zalesiu – pod koniec kwietnia będzie przetarg. Udzielę pisemnej 
odpowiedzi; 
 
- gromadzenie materiału do naprawy dróg – część materiału złożone jest na starej 
kotłowni. Mamy oferty na przetarcie gruzu; 
 
- przeglądy dróg – podejrzewam, że żaden nie jest aktualny; 
 
- miejsca parkingowe – uzgodniliśmy pewne parytety co należy robić. 
Pod parking obowiązuje plan zagospodarowania; 
 
- parking na Osiedlu Słonecznym – poproszę aby przesunąć taśmy – dojazd do 
kotłowni ZEC; 
 
- dojazd do Starego Wrócikowa  autobusu po dzieci – takiej możliwości prawnej nie 
ma. Jeżeli chodzi o ceny  biletów z Wrócikowa do Barczewa – poruszę ten temat na 
spotkaniu z przewoźnikami; 
 
- Lęgajny – stary kasztan i zarastające ulicę Lipową krzewy – pojadę i to zobaczę. 
Udzielę odpowiedzi; 
 
- wywóz śmieci  z Ramsowa i z Leszna -  kiedy zbliża się wspólne zbieranie i 
sprzątanie na wsiach to proszę nas o tym informować i musimy to w sposób 
cywilizowany przeprowadzić. My od tego się nie uchylamy; 
 
- parkingi na Starym Mieście – ulica Cicha itd. będą przygotowywane na cele 
parkingowe na czas remontu; 
 
- ciek Orzechówka – to należy do Zarządu Melioracji i  jutro do nich o to wystąpię 
jeśli jest to ciek podstawowy. 
Deklaruję Sołtysom, że zrobimy kontrole w terenie i w sprawach zalewania 
wystąpimy do Spółek Wodnych; 
 
- Szynowo – budowa wysepek – nie możemy wybiegać przed orkiestrę. Tam gdzie 
powiat ma robić to niech robi powiat. Tam gdzie my to my; 
 
- droga z Niedźwiedzia do „16” i droga do Bartołt Wielkich – sprawdzimy jak to jest 
wykonane. 
 

 



- remonty kapliczek – do wykonania na już jest możliwy remont kapliczki przy ulicy 
Kościuszki, Granicznej i w Ruszajnach. Natomiast ta kapliczka, która stoi przy 
wjeździe drogi na Mokiny stoi na gruncie prywatnym i my jej remontować nie 
możemy. 
O środkach jakie będą do wydania będę mógł powiedzieć po płatności raty 
podatku. 
 
Do punktu 14. 
 
Informację  przedstawiła pani Mariola Lukowska – dyrektor Centrum Kultury i 
Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Rada Nie wniosła uwag do przedstawionej informacji. 
 
Pani Halina Bronka – w ubiegłym roku w grudniu młodzież ze Starego Miasta 
zwróciła się z prośbą  o ujęcie w kalendarzu imprez na 2011r wyścigu quadów. 
Czy to będzie możliwe? 
 
Pani Lukowska – na organizację 80 imprez mamy przeznaczone 80 tysięcy zł i 
wyścigu quadów nie możemy zrobić z własnego budżetu. 
 
Pan Nitkowski – to kosztowałoby 15  tysięcy zł. Jeśli takie pieniądze znajdziemy to 
możemy to zrobić. Skierowałem młodzież do Przewodniczącego właściwej Komisji. 
 
Pan Ryszard Kulesza – sołtys z Odryt chce zorganizować festyn wiejski. Czy to jest 
możliwe? 
 
Pani Lukowska – pracowników CkiPG mamy bardzo mało. Dnia Dziecka nigdzie 
nie będziemy mogli zrobić, ponieważ  robimy w tym dniu dużą imprezę w 
Barczewie. 
 
Do punktu 15. 
 
Informację przedstawił pan Jarosław Złotkowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Barczewie. 
 
Rada Miejska nie miała zastrzeżeń do przedstawionego materiału. 
 
Do punktu 16. 
 
Wyjaśnienia przedstawił pan Jarosław Złotkowski – dyrektor MOPS w Barczewie. 
 
Pan Jan Połowianiuk – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Rada  jednogłośnie przyjęła wniosek pani Jakończuk. 
 

 



Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                              U C H W A L E   nr  VI(32)2011 
w sprawie  zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie. 
 
Do punktu 17. 
 
Pan Jan Połowianiuk – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pani Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie przyjęła wniosek pani Lutarewicz. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                              U C H W A L E  nr  VI(33)2011 
w sprawie  warunków funkcjonowania oraz trybu i sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Barczewie. 
 
 
Do punktu 18 
 
Pan Jarosław Złotkowski przedstawił wyjaśnienia do projektu uchwały. 
 
Pan Jan Suliński  -  opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                             U C H W A L E  nr  VI(34)2011 
w sprawie  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 
 
Do punktu 19 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Gminy. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki  odczytał projekt uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                             U C H W A L A  nr  VI(35)2011 
w sprawie  wyrażenia zgody na wniesienie wkładów pieniężnych do Zakładu 

 



Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o w Olsztynie. 
 
Do punktu 20. 
 
Pani Dorota Kondratowicz przedstawiła wyjaśnienia. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił projekt uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                     U C H W A L  A  nr  VI(36)2011 
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu z siedzibą w  
Olsztynie. 
 
 
Do punktu 21. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zapoznał radnych z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  w Olsztynie w sprawie sfinansowania deficytu Gminy Barczewo i 
prawidłowości kwoty długu Gminy Barczewo. 
 
Wyjaśnienia do proponowanych zmian budżetu Gminy Barczewo przedstawiła pani 
Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Jan Połowianiuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie (14) przyjęli wniosek pana Połowianiuka. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                            U  C  H  W  A  L  E   nr   VI(37)2011 
w sprawie  zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2011 rok. 
 
Do punktu 22. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki  poinformował radnych o spotkaniu poświęconemu  
pozyskiwaniu środków unijnych, które odbędzie się w dniu 7 marca 2011 r o 
godzinie 12.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Barczewie. 
 
Pan Tomasz Michałowski – w dalszym ciągu nie mamy pojemników na szlakę. 
Otrzymałem pismo w tej sprawie z Zakładu Budynków Komunalnych, które mnie 
nie satysfakcjonuje. 

 



 
Pan Edward Maciejewski -  proszę pana burmistrza o dołożenie starań aby 
pozyskać środki z funduszy transgranicznych. Jeżeli trzeba to te starania 
wspomożemy z kolegami. Serdecznie proszę aby ten temat potraktować jako 
priorytet. 
 
Pan Jan Połowianiuk – to są niełatwe aplikacje, które muszą być zgłaszane w 
języku angielskim. Pieniądze leżą niestety w Warszawie. 
 
 
Do punktu 23. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew Chlubicki: 
- w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszej sesji zamykam obrady VI/2011 
sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                     Przewodniczący 
                                                                                    Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                                    Zbigniew Chlubicki. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


